



Kallelse till styrelsemöte S07

Tid och plats

Tid: Måndagen den 29 mars 2004 klockan 17.15..

Plats: iDét

Föredragningslista

| | Ärende | Åtgärd | Bilaga |
|-------|---------------------------------|---------------------|---------------|
| §1 | OFMÖ | | |
| §2 | Tid och sätt | | |
| §3 | Adjungeringar | | |
| §4 | Föredragningslista | | |
| §5 | Föregående mötes protokoll | | Protokoll S06 |
| §6 | Förföregående mötes protokoll | | Protokoll S05 |
| §7 | Förföregående mötes protokoll | | Protokoll S04 |
| §8 | Meddelanden | Information | |
| §9 | Frågor | Information | |
| §10 | Uppföljning av shiphtesdokument | Diskussion | Bilaga 4 |
| §11 | Caféinformation | Information | |
| §12 | Beslutsuppföljning | | |
| §12.1 | Utlåningsregler | Beslut | Bilaga 2 |
| §12.2 | Enkät | Diskussion / beslut | Bilaga 3 |
| §12.3 | Övriga uppdrag | Diskussion | Bilaga 1 |
| §13 | D'du | Information | |
| §14 | PH och tryckning | Diskussion | |
| §15 | Flipper | Diskussion | |
| §16 | Teknikfokus | Information | |
| §17 | Public relations | Diskussion | |
| §18 | Dimma | Diskussion | |
| §19 | VTM | Diskussion | |
| §20 | Övrigt | Diskussion / beslut | |
| §21 | OFMA | | |



Kommentarer

§10 Uppföljning av shiphetsdokument: Vi ska diskutera hur mycket vi faktiskt har fixat av det vi skrev upp under shiphet.

§11 Caféinformation: Laban berättar för oss hur caféet har gått under året, och hur caféet för närvarande fungerar.

§12.1 Utlåningsregler: Reglerna är klara och godkända av huset. Vi ska besluta att fastställa dem, och sedan ska det skrivas en hel del bilagor.

§12.2 Enkät: Det kommer att kosta 600 spänn att dela ut enkäten i 600 exemplar. Det kanske inte är värt pengarna?

§13 D'du: Samma grej som med enkäten, fast värre... D'du har en total budget över året på 4000 kronor i utgifter, och har hittills i år använt 3000 kronor. Om det fortsätter i den här stilen, kommer D'du i slutet av året att ha haft 11 000 kronor i utgifter. Vi kanske skulle tänka efter lite...

§14 PH och tryckning: Det här är generaliseringen av de två tidigare punkterna. Det kostar helt enkelt massor med pengar att trycka så mycket som vi gör. Dels måste vi hålla kontroll på det, och dels måste vi nog sänka kostnaderna rent överlag.

§15 Flipper: Enligt liggande budget ska våra flipper dra in 4000 kronor per år. Jag frågade E-sektionen hur mycket deras flipper drar in, och de har tjänat över 8000 kronor i år, alltså från den 1 januari. Jag föreslår att vi till VTM reviderar vår budget, till att flippren skall gå 10 000 kronor plus under året – en summa som inte alls är ouppnåelig enligt Maciej.

§16 Teknikfokus: Det var länge sedan vi hörde vad som händer på Teknikfokus. En längre beskrivning av vad som sker där passar bra på den här punkten.

§17 Public relations: Jag har på sistone hört en del alarmerande saker om vad folk tycker om sektionen. Vi som är engagerade på sektionen ser nog inte det här som ett problem alls, men jag har från tre helt olika källor hört att folk tycker att sektionen har blivit en klubb för inbördes beundran, där resten av medlemmarna inte är välkomna — eller inte känner sig välkomna. Det här är vi nog tvungna att ta tag i, om vi vill få fler besökare på våra evenemang, och i förlängningen kunna välja folk till alla poster.

§18 Dimma: Här får vi med lite tur besök av Emil och Per, eller en delmängd av dem, som berättar lite om höstens Dimma, och vad som måste göras innan det blir en succé.

§19 VTM: Första uppsamlingen av vad som händer på VTM. Vi sneglar på hur föredragningslistan ska se ut.

Lund, dag som ovan

Jacob Gradén
Ordförande, D-sektionen